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مهرداد تیموری

و  ها  عدالتی  بی  بخاطر  قلم  این  بارها 
ناراستی هایی که برخی از مسئولین ارشاد 
استان البرز در حق مطبوعات  داشته اند 
این قلم فریاد و فغان ما را بر پیکره کاغذ 
کشیده تا اگر گوش شنوایی در مسئولین 
نیست چشمان بیدار و عدالتخواه ملت 
به داوری بنشیند. بارها این قلم در باب 
تخلف های که مدیرتازه وارد بدون تجربه 
رسانه مطبوعاتی استان ایجاد کرده و یا 
زمینه بروز آنرا مهیا کرده، ضجه های ما را 
بر همین صفحات با کلماتی گاهی آتشین 
و گاهی غمگین  نقش داده است. بارها 
گفتیم از اینکه متولی فرهنگی استانمان به 
جای اینکه قاتق نان مطبوعات کرج باشد 
خودش به قاتل جان مطبوعات تبدیل 
شده است. از بی عدالتی در باب آگهی ها 
که رگ حیات مطبوعات بوده و هست تا 

بحث  توزیع کاغذ ویارانه.
و معضلات هم  این مشکلات  از  هرچه 
می گوییم و حتی اثبات می کنیم تخلفات 
را جوابمان فقط این است که سهوی است!!! 
گرچه می گویند انسان جایز الخطاست اما 

اگر این خطاها چه از روی عمد و چه از 
یابد  ادامه  همه  این  بخواهد  سهو  روی 
وظیفه ی انسانهای دیگر این است که قبل 
از وقوع فاجعه ی سهوی که با عمدی اش 
فرقی ندارد این انسانهای سهوا خطاکار ! را 
به کار دیگر بگمارند تا  از سهویات !! ایشان 

عده ای خانه خراب نشوند 
القصه که هنوز علت العلل این ناملایمات 
و بی عدالتی ها و بعضا مظالم  بر سرجای 
خود هست و اراده ای برای اصلاح در اداره 
ارشاد استان دیده نمی شود . این بلیه که 
بر سر فرهنگ استان نازل شده هر روز 
جلوه های جدیدی از ابعاد و وسعت خود را 
رونمایی می کند و به نمایش می گذارد و 
هنوز مصائب گذشته پایان نیافته مصیبت 

جدیدی را به ارمغان می آورد . 
در جدیدترین افتخار آفرینی !!!هایی که 
این مدیریت درخشان در استان داشته 
جارو جنجالی است که بر سر نمایشگاه 
های  بازی  و  دیجیتالی  های  رسانه 
کامپیوتری در کرج به راه انداخته و در یک 
فقره دروغ گویی محض و دزدی اعتبار این 
نمایشگاه را به عنوان اولین نمایشگاه رسانه 
های دیجیتالی و بازیهای کامیپوتری عنوان 
کرده است کانه تا قبل از جلوس ایشان بر 
کرسی های مدیریتی  استان ما در عصر 
حجر به سر می برده و از صدقه سری 
این مدیران لایق!!؟ به عصر مدرنیته  پای 

گذاشته است!
اگر خدای نکرده شرم ندارید حتما اندک 

سوادی دارید که سرچی در اینترنت بزنید 
یا سری به آرشیو همان اداره مطبوعتان 
سالهای  در  بار  دو  بفهمید  تا  بکشید 
های  رسانه  نمایشگاه   1393 و   1391
دیجیتالی در استان برگزار شده و حتی 
در سال 93 علیرضا جلالی رئیس اداره 
حراست فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز در کنار امام جمعه کرج دست اندرکار 

افتتاح آن بوده است. 
انصافا چه دلیلی برای چنین ادعای کذبی 
در سر دارید؟ می خواهید چه چیزی را 
اثبات کنید؟ چرا هیثیت یک کلان شهر 
و یک استان و فعالیت های مطبوعاتی 
و فرهنگی اش را خرج ادعای کارآمدی 
چه  این  آخر  کنید؟  می  تان  نداشته 
تحقیری است که استان باید بخاطر شما 
بکشد کانه اگر شما نبودید نمایشگاهی 
استان  در  دیجیتالی  های  رسانه  برای 
برگزار نمیشد و این شمایان هستید که 
مارا مفتخر به داشتن چنین دستاوردی 

کردید؟ 
این هم سهوی است؟ 

آقای ناصر مقدم هم بنده و هم مابقی 
اصحاب قلم و مطبوعات کرج شما را انسان 
شریف و مومنی می دانیم و باور داریم قصد 
و نیت شما واقعا خدمت به فرهنگ و هنر 
استان است اما برادر بزرگوار دوستانه به 
شما می گوییم که تابحال دراجرای آن 

ناموفق بودید.
برادر جان به قول فیلسوفان و متکلمان 

)جاده جهنم با نیت های خوب سنگفرش 
های  نیت  داشتن  صرف  و  است(  شده 
درست و شخصیتی مومن و پاک دست  
نمی شود در راه مدیریت موفق شد. نشانه 
اش هم گماردن آدم های مسئله دار و 
بعضا ویرانگر فرهنگ در سمتهای حساس 
در زیرمجموعه ها ی شماست که باعث 
ارباب  برای  عدیده  مشکلات  و  اختلال 
جراید و نشریات و فعالین فرهنگی استان 
شده است و فریاد بسیاری را به آسمان 
برده است. فقط یک نمونه اش ریاست 
محترم !!!؟ گروه مطبوعات و رسانه های 
اداره ی ارشاد البرز است که واقعا از موقعی 
که ایشان متصدی این پست شده درهای 
دوزخ را برای ما باز کرده و چونان ملکه 
عذاب از هر فرصتی برای شکنجه ی فکری 
و ذهنی ما به گناهی که نمی دانیم چیست 
نمی گذرد. اینکه ما هر بار مشکلات و 
مصائب و معضلات و بعضا حتی فجایعی 
که بخاطر اشتباهات سهوی!!! این بانوی 
از  آید  چشم پوشی  محترم پیش می 
گزارش  تقلب و تخلف مستقیم بگیر تا 
حمایت از متخلف و متقلب را می بینیم 
که نادیده گرفته می شود دردمان را در 
حفظ  دردناکی  و  سختی  وانفسای  این 
سنگرهای فرهنگی استان مضاعف می 
کند. اگر از این وادی می خواهید بیشتر 
بدانید  شرحش قبلا به اشکال و انحای  
مختلف هم کتبا و هم شفاها مطرح شده 
است و دیگر این جستار را مجال پرداختن 

برایش  گرچه  نیست  آن  جزئیات  به 
مستندات مدغن مهیاست.

بدانید که این رفتار و اطوارها به جز خدشه 
استان  فرهنگی  سکنات  و  وجنات  بر 
دستاوردی نداشته و نخواهد داشت و اگر 
واقعا مرد چنین میدانی نیستید و نمی 
توانید پیرامون خود را از این افراد با این 
احوالات  پاک کنید بروید تا دامن پاکتان از 
تردامنی در چنین گندابه ای مصون بماند 
و این  تحقیر ها و توهین ها به ساحت 
انسان  شما  پای  به  استانمان  فرهنگی 

شریف نوشته نشود و ما هم تکلیفمان را 
روشنتر از پیش بدانیم و به دنبال احیای 
کنیم  رجوع  دیگر  مراجع  به  خود  حق 
و تصویری که از شما داریم در ذهنمان 
همان بماند که در همین مقال از شما مرد 

شریف توصیف کردیم . 
دِیدُ  » مَنْ جَعَلَ الحَْقَّ مَطْلبََهُ لَانَ لهَُ الشَّ
وَ قَرُبَ عَلیَْهِ البَْعِید« ؛ هر کس حق طلبی 
را سرلوحه کارهایش قرار دهد، سختی ها 
برایش آسان و دور برایش نزدیک می شود. 

)امیرمومنان علی ) ع ( غررالحکم(

نمی توانید ،  بروید 
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خبر

رضا تواضعی

چند روزیست که قائله ای پیرامون حامد زمانی 
خواننده و آهنگساز ارزشی به پاشده و مسائلی را 
پیش اورده که ورای گردوخاک هایی که به پا کرده 

بطنی به شدت قابل تامل دارد .
ماجرا از آنجا اغاز شد که خبر درگیری حامد زمانی 
با پلیس فرودگاه و ضرب و شتم وی بخاطر اخلال 
در کار پلیس به سرعت در فضای رسانه ای رسمی 
و غیر رسمی و مجازی پیچید و سیلی از شایعات و 
قضاوت های متفاوت را به همراه داشت . از انجایی 
که این مسئله بیش از انچه نشان می دهد مهم 
و حاوی نکات خاصی برای من بود بنده را بر آن 
داشت تا در این باب بیشتر کندو کاو کنم و از کنه 

این مسئله بیشتر بجویم .
قبل از اینکه بخواهم به بحث اصلی جستار وارد 
شوم بگویم با اینکه برای صدا و فعالیتهای حامد 
زمانی و خدمات کم نظیری که ایشان به جبهه 
حق کرده احترام زیادی قائل بودم و هستم اما اولا 

شخصا بخاطر برخی مصاحبه های ایشان که در آن 
مشتی اباطیل دشمنانه را علیه شخصیت سپنتای 
کوروش بزرگ بالا آورده بود و اسباب خشنودی 
جانوران و حرامیان قوم گرا و دشمنان وجودی 
این سرزمین و دلخون شدن عاشقان و دلباختگان 
ایران و تاریخ پرافتخار  این کهن دیار پارسی شده 
بود » دل خوشی از این فرد نداشتم و حتی بعد از 
آن » با تمام لذت و حضی که از گوش سپردن  به 
صدای تاثیر گذار و بسیار زیبای  ایشان که حامل 
مضامین ارزشمند انقلابی و دینی مان هم بود »می 
بردم« دیگر کارهای ایشان را پیگیری نکردم  و 

محبوبتی دیگر برایم نداشت.
دوم شخصا به این جمله و عقیده  که به درستی 
بین بچه های انقلابی و ارزشی جاریست معتقدم 
که »کار غلط از هر کسی سربزند بد است و از بچه 

حزب اللهی سربزند بدتر«.
اینکه ایشان بخاطر پیدا شدن )ظاهرا( وافور در 
کیف فرد همراهش که به درستی از سوی پلیس 
فرودگاه به عنوان آلات ممنوعه کشف و ضبط 
در  و  کند  پا می  به  بوده چنین جنجالی  شده 
این وانفسای هجمه ی همه جانبه ی شیاطین و 
ابلیس های خبیث فرهنگی داخلی و خارجی به 
تمامی ارکان فرهنگی و امنیتی و اقتصادی کشور  
اسباب تضعیف اقتدار پلیس کشور می شود  که 
مجاهدتهای پیدا و پنهان آنها و امثال آنهاست 
که این امنیت را برای ما به ارمغان آورده قطعا 
قابل اغماض و چشم پوشی نیست و باید طبق 

»مر قانون« با ایشان برخورد شود  به خصوص که 
ایشان منتصب به جریان ارزشی است و همانطور 
ها  بچه  این  خطای  رفت  اشارت  بالاتر  در  که 
زخمش بر پیکر کشور و نظام عمیقتر است و در 
صورت عدم برخورد محکم آن هم در زمانه ای که 
فسادهای گوناگون منتسبین به حاکمیت  امان از 
امید مردم بریده و ملت فریاد  مطالبه ی دادخواهی 
شان علیه این مفسدان به هواست می تواند اسباب 
یک ناامیدی ژرف از نظام و حاکمیت در دل این 
مردم ایجاد کند و شائبه ی با نورچشمی ها یشان 
نمی خواهند برخورد کنند هزار باره بیشتر شود 
ی  همه  دشمن  که  ای  تراشی  ناراضی  چرخ  و 
نیرویش را برای چرخاندن هرچه بیشتر ان به میان 
اورده، به همان سبک و سیاقی بگردد که ارزوی 

دشمن است .

اما بعد از همه ی اینها .......
بعد از دیدن مصاحبه ی حامد زمانی با آن سرو 
و  داشتیم   از وی سراغ  انچه  با  نامانوس  شکل 
به  البته  )که  نئشه  نیمه  حالت  و  بریده  صدای 
احتمال زیاد بخاطر دیروقتی مصاحبه و ارامبخش 
هایی بود که بعد از حادثه ی فرودگاه مصرف کرده 
بود( با بغضی واضح در یک تلویزیون اینترنتی جدا 
به فکر فرو رفتم. واقعا چه بر سر ایشان در این 
مدت گذشته که حامد زمانی از بستن سربند یا 
زهرا به بستن مو به سبک خواننده های فرنگی 

پاپ و هیپاپ رسیده؟ 

ان صدای  با  زمانی  که حامد  افتاده  اتفاقی  چه 
جادویی که به حق بازوی بلند جبهه حق در جنگ 
رسانه ای ما علیه جبهه خصم بود و صدای مقاومت 
را به خوش الحان ترین شکل ان به  گوش دوست 

و دشمن رسانده بود » اینطور تغیر کرده است؟ 
اتفاقی و رویدادی به وقوع پیوسته که این  چه 
شمشیر موثر فرهنگی ما در این نبرد نرم و پچیده 
ی فرهنگی مدتهاست که از نیام بیرون نیامده و  

دیگر درمیانه ی میدان نیست؟ 
چه کردیم که این رزمنده ی بزرگ صحنه ی 
جنگ رسانه ای امروز دوربین موبایلش علیه ما و 

به سوی ما چرخیده است؟ 
یادمان رفته در فصل یارگیری و یارکشی های 
رسانه ای چگونه این جوانک با همه وجودش یار 
رسانه ای ما شد در نبردی نابرابر با تمام دستگاه 

عریض و طویل هیولای رسانه ای دشمن؟ 
چگونه این یار را که یاری اش مستند و مدغن 
در بسیاری از زمانه ها بارها از دوش جبهه حق 
تبدیل  خودمان  برای  باری  به  اینگونه  برداشته 

کردیم  و اگر فکری نشود چه بسا ..........
روی سخن من با حضرات مسئول فرهنگی کشور 

به خصوص بچه های ارزشیست .
اقایان گرچه ریزش و رویش در بدنه ی بچه های 
انقلاب امری اجتناب  ناپذیر است اما از دست دادن 

بعضی به این سادگی جبران نمی شود.
یادم می آید مدتی پیش بی بی سی فارسی 
در مستندی که برای جنگ ایران و عراق تهیه 
کرده بود به صراحت اذعان کرد در حالی که 
سازی  همراه  و  عراق  مردم  تهیج  برای  عراق 
ایران  با  این کشور  بعث   باجنگ حزب  آنها  
و  فیلمهای  ساخت  خرج  دینار  ها  میلیون 
برنامه های حماسی در باب فتوحات اعراب و 
شکست های ایرانیان در قادسیه و نهاوند می 

کرد ایرانیان صرفا با صدای نوحه خوانانش به 
ارزان ترین شکل ممکن ملت خود را برای یک 
دفاع حماسی تمام عیار علیه دشمن بعثی آماده 

و مهیا می کرد و راهی جبهه ها.
ایا امروز که در میانه ی یک جنگ تمام عیار و 
به شدت نابرابر رسانه ای هستیم این رواست که 
با یکی از ارزشمندترین افرادی که همین بضاعت 
اندک ما را می سازد رفتاری نادرست داشته باشیم  
اینکه می شنوم و می خوانم و می بینم که عده ای 
اینجا و آنجا می گویند این جوانک از ابتدا هم 
ریاکار بوده و می خواسته از مواهب این سمت 
برخوردار شود جگرم را می سوزاند . مگر می شود 
کسی ریاکار باشد و اتشی در دل نداشته باشد و 
چنین آتشی در دلها به پا کند و اینقدر تاثیر گذار 
باشد؟ اصلا »اینطرف« برای سربازان واقعی اش 
مگر مواهبی هم داشته ؟ )منظور بنده از آنهایی 
که با برچسب »اینطرفی« در کار لفت و لیس از 

سفره ی انقلاب هستند نیست( 

چرا این جوانک رها شد تا به اینجا برسد ؟ 
به جای ایجاد دوگانه ی حامد زمانی علیه نیروی 
انتظامی و شکستن کاسه کوزه ها بر سر نیروی 
انتظامی و یا حامد زمانی گریبان متولیان فرهنگی 

کشور را باید گرفت.
بدون  و  داده  انجام  درستی  به  را  کارش  پلیس 
اغماض به وظیفه اش به درستی  عمل کرده که 
جای تقدیر دارد و حامد زمانی هم خطایی کرده 
که باید بخاطرش مانند هر خطاکار دیگری تاوان 

دهد. همین.
آن چیزی که بیش از »همین« است و باید برای ما 
مهم باشد خواست پاسخگویی از متولیان فرهنگی 
کشور و حامد زمانیست که چه بینشان اتفاق افتاده 

که امروز به اینجا رسیده ایم.

یار کُشی بعد از یار کِشی 

چگونه حامد زمانی از یار به بار تبدیل شد ؟
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روزنامه

بهره برداری از ۱۰ ایستگاه خط ۷ 
مترو تا پایان سال جاری

مدیرعامل شرکت مترو از تکمیل و بهره برداری دو ایستگاه 
متروی خط ۷ تا پایان مرداد ماه خبر داد و گفت: بخش 
شرقی خط ۷ در مرداد ماه افتتاح می شود و تا پایان سال 
جاری 1۰ ایستگاه به طول ۲۲ کیلومتر وارد مدار مترو 

خواهد شد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایلنا، علی امام مدیرعامل 
شرکت راه آهن شهری تهران و حومه )مترو( از ورود چهار رام 
قطار جدید به خطوط متروی پایتخت خبر داد و گفت: همزمان 
با افتتاح بخش شرقی خط ۷، چهار رام قطار وارد این خط 
خواهد شد. رام پنجم اما از نظر تأمین منابع مالی برای نصب 
قطعات مشکل دارد که در صورت تهیه این قطعات، این رام نیز 

تا پایان شهریور ماه وارد مدار بهره برداری خط ۷ خواهد شد.
وی در مورد نحوه هزینه کرد اوراق مشارکت هزار و 3۰۰ 
میلیارد تومانی، توضیح داد: این اوراق از ظرفیت بند »د« 
تبصره ۵ بودجه  کل کشور در سال 9۷ بود که مترو در 
۲۸ اسفند ماه 9۷ موفق به دریافت مجوزها شد. در ماه های 
گذشته از دو بانک عامل )آینده و صنعت و معدن( مسائل 
اداری پیگیری شد. بانک آینده 91۰ میلیارد تومان و بانک 

صنعت و معدن 39۰ میلیارد تومان را تقبل کرد.
امام ادامه داد: با حمایت های شهردار تهران، معاون مالی، 
اوراق  این  آگهی  مسئولان،  سایر  و  نقل  و  حمل  معاون 
مشارکت منتشر و اوراق فروخته شد. انتقال این مبلغ به 
حساب مترو، تشریفات اداری دارد و امیدواریم ظرف یک 
ماه آینده مبلغ موردنظر به حساب مترو واریز شود. مجوز 
دریافتی این رقم برای خط ۶ و ۷ است و طبق قانون باید 

برای تکمیل این دو خط هزینه شود.
مدیرعامل شرکت راه آهن شهری تهران و حومه )مترو( با 
بیان اینکه در خط ۶، ایستگاه امام حسین )ع( در حال 
تکمیل است و تا پایان شهریور ماه به مرحله بهره برداری 
شمالی  بخش  آینده  در  همچنین  گفت:  رسید،  خواهد 
و میانی خط ۶ حدفاصل ایستگاه میدان ولیعصر )عج( تا 
ایستگاه سولقان مورد بهره برداری قرار می گیرند. البته اگر 
مبلغ بیشتری به حساب مترو واریز شود تعداد ایستگاه ها 

هم افزایش پیدا خواهند کرد.
به گفته  امام؛ با توجه به اینکه آغاز این برنامه عملیاتی از 
ابتدای سال بوده و هنوز مبلغ اوراق مشارکت به حساب مترو 
واریز نشده، تا پایان سال این ایستگاه ها تکمیل نخواهند شد.

وی با اشاره به اینکه بخش شرقی خط ۷ در مرداد ماه افتتاح 
می شود، گفت: قرار است ایستگاه مهدیه تا ایستگاه بسیج 
در مرداد ماه وارد مدار شوند. به طور کلی، در سال جاری 
1۰ ایستگاه فعالیت خود را آغاز می کنند؛ از این تعداد، دو 
ایستگاه در مرداد ماه 9۸ افتتاح خواهند شد و در مورد ۸ 
ایستگاه دیگر امیدواریم به طور متوسط ماهی یک ایستگاه 

به بهره برداری برسد.
مدیرعامل شرکت راه آهن شهری تهران و حومه )مترو( در 
پایان در مورد وضعیت کنونی پارکینگ خط 3 مترو، گفت: 
مناقصه عمومی پارکینگ خط 3 درحال برگزاری است و تا 
پایان شهریور ماه برنده مناقصه اعلام می شود و بعد از آن 

قرارداد به برنده ابلاغ خواهد شد.

تعداد واحدهای مسکونی ۲ میلیون 
بیشتر از خانوارها

تعداد  می گوید:  شهرسازی،  و  راه  وزیر  اسلامی،  محمد 
متقاضی، حدود  خانوارهای  تعداد  از  موجود  مسکن های 
۲ میلیون واحد بیشتر است اما با این وجود بازار با کمبود 
مسکن مواجه است که این مشکل نشأت گرفته از وجود 

خانه های خالی در کشور است. 

به گزارش دنیای هوادار، او ادامه داد: از طرف دیگر طبق آمارهای 
به دست آمده و با توجه به استطاعت مالی بیش از ۵۰ درصد از 
جامعه، آنها در بهترین حالت  قادر به خرید خانه های زیر  1۰۰ 
متر خواهند بود. به گفته او همچنین براساس آمارها، بیش از 
۸۰ درصد از معاملات مسکن از زمستان  سال گذشته تاکنون در 

بخش خرید و فروش املاک زیر 1۰۰ متر بوده است.

اعداد شهری

نسترن کیوان پور
Nastaran.keyvanpour

@gmail.com

»تغییر غیر قابل اجتناب است، اما در مکان هایی 
که همه ی ساختمان های قدیمی از بین بروند، 
مردم احساس ناامنی می کنند و رشته ی اتصالِ 
می شود.  گُسیخته  هم  از  همیشه  برای  آنان 
بنابراین، باید برخی از ساختمان هایی را که دارای 
ارزش تاریخی یا معماری و متعلق به همه ی 
دوره ها هستند، مانند خانه ها، آسیاب ها، انبارها، 
تئاترها و حتی ایستگاه های راه آهن، همواره حفظ 
کنیم؛ ساختمان هایی که اغلب آن ها را می توان 
برای کاربری های مدرن تغییر داد و در عین 
حال، می توانند برای ساکنان، بازدیدکنندگان و 

عابران لذت بصری داشته باشند.«
کتاب  از  بخشی  به  مربوط  جملات  این 
»شهرسازی شهروندگرا« نوشته ی »فرانسیس 
تیبالدز« است که در ادامه به چگونگی کنترل 
تغییرات در روند احِیای بافت شهری می پردازد. 
موضوع مطرح شده در پاراگراف برای همه ی 
ما آشناست. در محله ی مصباح، میدان کرج، 
... در دو  و  آباد  اخترآباد، حسین  شاه عباسی، 
ساختمان های  با  باریک  خیابان های  طرفِ 
می زند.  موج  هیجان  و  و شور  زندگی  کوتاه، 
انگار هیاهوی زندگی ماشینی و خیابان های 
خط کشی شده جایشان را به صفا و صمیمیت 
می دهند و این تناقضی ست که برای مدیران 

شهری که دخالت در بافت را برایشان با دشواری 
رو به رو می سازد.

یکی از کارشناسان معماری در خصوص گذر از 
سنت به مدرنیته در فرآیندِ احیای کالبد شهرها، 
می گوید: »بافت اجتماعی ایران با تغییرِ شیوه ی 
معماری به هم خورده است و با تقلید و پشُتِ پا 
زدن به سنت ها به قولی از دو طرف بام می افتیم. 
زندگی در آپارتمان با فرهنگِ ایرانی ناسازگار 
است و مسکنِ گروهی یا راهکارهایی از این 
دست، نسخه ی مناسبی برای کشور ما نیست. 
نسخه ی  نمی توان  کشور  شهرهای  تمام  در 
آپارتمان نشینی را تجویز کرد و اگر بخواهیم 
همه ی مردم را واردِ آپارتمان کنیم، این سبک 
زندگی انتظاراتی را که برخی از زندگی ایرانی 

اسلامی دارند، کاملا به هم می ریزد.«
اصولی  مدرن،  شهرسازی  اصول  حال  این  با 
ثابت است که سال های بسیار است کشورهای 
جهان در روندِ تغییر به سوی آن در حال تکاپو 
و تلاش هستند. اما در این فرآیند باید توجه به 
پیشینه ی فرهنگی و معماری شهر نیز دیده 
شود. چرا که در غیرِ این صورت، تمامِ شهرهای 
جهان یکنواخت و تکراری خواهند بود و دیر یا 
زود به ساختمان هایی متحدالشکل در خلالِ 
نوآوری های عجیب و غریبِ گاه و بی گاه که 
در روندِ تکرار و تسلسل، گُم می شوند، خواهیم 

رسید. 
13 عنصر برای شهرسازی مدرن مد نظر قرار 
می گیرد که مواردی چون دسترسی و جانمایی 
درستِ تئوریک را در خود نهان دارد. به عبارتی 
سر و سامان دادن به شکل و ظاهرِ ساختمان ها 
برای  و حرکت در چارچوبی خط کشی شده 
تفکیکِ فضاها با مقیاس های دسترسی تعریف 
برای  که  است  موراد  این  جمله ی  از  شده، 
به مدرنیته،  معمارانِ علاقه مند  و  شهرسازان 

این  در  حتی  می آید.  شمار  به  اصلی  هدفِ 
نوع طراحی، مکان فضاهای عمومی نیز کاملا 
مشخص است و هیچ ساختمانی نباید خارج 
از محدوده ی تعیین شده، جانمایی شود. نظم و 
ترتیب در این نوع شهرسازی کاملا محسوس 
است اما گویی فضا خشک و بی روح خواهد بود. 
انگار آموزگاری خط کش به دست، بالای سرِ 
شهروندان ایستاده و فضاها را به تفکیک برای 

استفاده نشانشان می دهد. 
محلاتِ قدیمی شهر، اما چنین نیست. قطعه های 
ریزدانه ی تجاری دو طرفِ خیابانی باریک و بلند 
با جویِ آبی در وسط، و مغازه دارانی که روی 
چهارپایه های پلاستیکیِ آبی و قرمز نشسته اند، 
آویزان  مغازه ها  دیوارهای  از  فرش  تکه  چند 
است، نصفِ اجناسِ مغازه ها تا بخشی از پیاده رو 
پیش آمده و از ساعتِ هفتِ صبح، محوطه ی 
کوچکِ جلوی مغازه ها آب و جارو شده... بوی 
انواعِ ترُشی، سبزیجات، میوه و نانِ تازه به مشام 
می رسد و انگار امنیت توأمان با شورِ زندگی در 

فضا موج می زند.
احِیای  روندِ  تا در  تعیین شود  راهکاری  باید 

در  اجتماعی  روحِ  شهر،  فرسوده ی  بافت های 
از  یکی  که  بدیهی ست  نرود.  بین  از  فضاها 
ضروریاتِ امروز، بالابردنِ استحکام ساختمان ها 
به ویژه در محلاتِ قدیمی شهر است اما باید 
کالبد و اجتماع را جزئی از هم پنداشت که بی 
دیگری قابلِ شناسایی و برنامه ریزی نیست. در 
این صورت می توان جریانِ زندگی را در محلاتِ 
قدیمی حفظ کرد و شاید بتوان مقداری روحِ 
کشی شده  خط  و  جدید  محلاتِ  به  زندگی 

تزریق کرد.
باید فرهنگِ شهرهای قدیمی و باستانی را در 
معماری و شهرسازی شهر انعکاس داد. فضاهای 
داخلِ مسکن را اگرچه نمی توان همانند قدیم 
به اندرونی و بیرونی تفکیک کرد، اما می توان 
با رعایتِ سلسله مراتبِ فضایی در جهتِ توجه 
به نیازهای شهروندان جدا از ظاهر و کالبد، گام 
برداشت. انسجامی بالا نیاز است تا غلفت های 
معماری و شهرسازی دیروز را بر اثرِ ناآگاهی 
خدشه دار کرده، دوباره بازیابی و احِیا کند و در 
روندِ شتاب زده ی معماری مدرن، هرآنچه شهر 

در تاریخ و فرهنگ دارد، به باد نرود.

مدیر مرکز کنترل ترافیک شهرداری کرج گفت: 
در ۵ نقطه از معابر کرج دوربین های ثبت تخلف 

سرعت نصب می شود.

به گزارش دنیای هوادار، محمد حاجی جعفری 
با اشاره به اینکه پیمانکار این پروژه انتخاب شده 
و مراحل انعقاد قرار داد آن درحال انجام است، 
افزود: برای جانمایی و نصب دوربین های ثبت 
سرعت در شهر پارامترهای متعددی نظیر حجم 
تردد خودروها در معابر، تفاوت سرعت مجاز و 

سرعت عملکردی معابر، حجم عبور عابرین پیاده 
از معبر و آمار تصادفات منجر به فوت با استناد به 
گزارش پلیس و بررسی زیرساخت های ارتباطی 

مورد ارزیابی و تحلیل آماری قرار گرفت.
صورت  اولویت بندی  از  پس  کرد:  تاکید  وی 
گرفته در فاز اول، ۵ نقطه از معابر شهر کرج با 
در نظر گرفتن شاخص های مهم برای اجرای این 
طرح مورد تایید قرار گرفت تا نسبت به نصب 

دوربین های ثبت تخلف سرعت اقدام شود.
اعتبار در نظر گرفته شده برای  این مسئول 

اجرایی شدن فاز اول بهره برداری از دوربین های 
مذکور را بالغ 3۰میلیارد ریال عنوان کرد.

مدیر مرکز کنترل ترافیک شهرداری کرج با بیان 
اینکه هدف از اجرای این پروژه آرام سازی معابر 

با  و حذف سرعت گیرهای شهر است، گفت: 
توجه به سرعت غیرمجاز برخی خودروها اجرای 
این پروژه در دستور کار معاونت حمل و نقل و 

ترافیک قرار گرفت.

مسئول اطلس »مردم نگاری ایران« پژوهشکده 
مردم شناسی پژوهشگاه میراث فرهنگی از تدوین 
و بارگذاری این اطلس پس از 13 سال خبر داد و 

گفت: این اطلس قابلیت به روزرسانی دارد. 

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایرنا، معصومه 
 19 دارای  مردم نگاری  اطلس  گفت:  رخشا 
بخش اصلی است که هر بخش دارای شاخه ها 

و زیرشاخه های مرتبط با خود است و عناوین 
خویشاوندی،  و  خانواده  کلیات،  شامل  آن 
معیشت،  شیوه های  زبان،  ارتباطی،  راه های 
واحدهای  مردمی،  پزشکی  گاهشماری، 
شیوه های  بومی،  فناوری های  اندازه گیری، 
حمل و نقل، مسکن، خوراک، بازی، ورزش، 
هنر، ادبیات شفاهی، آیین ها و مراسم و سوغات 

می شود. 

رخشا گفت: این اطلس مجموعه ای از نقشه و 
فایل های متنی، عکس، فیلم و صوت را شامل 
می شود و در دوره های مختلف زمانی اطلاعات 
آن توسط پژوهشکده مردم شناسی بارگذاری 

خواهد شد. 
در فاز نخست، ۲هزار و ۵۷۴ مدخل با موضوع 
توسط  آن  با  مرتبط  آیین های  و  نوروز  یلدا، 
کارشناسان پژوهشکده مردم شناسی در اطلس 

بارگذاری شده است. 
پژوهشکده  دوم،  فاز  در  کرد:  تصریح  وی 
مردم شناسی بارگذاری اطلاعات خوراک در 
در  را  کرمان  و  جنوبی  خراسان  استان های 
در حال  و  است  داده  قرار  کار خود  دستور 
شهرستان  در  خوراک  مدخل های  حاضر 
سرزمین  مردم نگاری  اطلس  در  بیرجند 

بارگذاری شده است.

فرهنگ در معماری انعکاس می یابد

نقدی بر پیچیدنِ نسخه ی واحد برای همه ی محلات کرج 

 دوربین های کرج به کار می افتند؛

با سرعتِ غیر مجاز نرانید!

اطلس »مردم نگاری ایران« آمد

شهری
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وزیر راه و شهرسازی گفت: استاندار البرز هفته 
ای چند بار از روند تکمیل پروژه بازدید می کنند 
که امید است با این روند هر چه سریع تر شاهد 

بهره برداری مردم از این امکان مهم باشیم.

اداره کل  از  به نقل  به گزارش دنیای هوادار 
روابط عمومی و امور بین الملل استانداری البرز، 
اسلامی در بازدید از روند تکمیل پروژه ادامه 
آزادراه همت که روز پنجشنبه صورت گرفت، 
با بیان اینکه امروز به صورت سرزده و پیش 
بینی نشده در این پروژه حضور یافتیم، افزود: 
مسئولان مربوطه پای کار بودند و ماشین آلات 

فعالیت خوبی داشتند.
وی ادامه داد: امید است روند پیشبرد پروژه 
با سرعت بالاتری ادامه یابد و مردمی که 
در این مسیر هستند نیز همراهی لازم را 

داشته باشند.
اسلامی گفت: امید است بتوانیم این پروژه را تا 
پایان تابستان امسال بهره برداری برسانیم که 
البته موانعی بزرگی نیز سر راه قرار دارد که یکی 
از اهم آنها جا به جایی دکل فشار قوی برق است.

وی افزود: همه باید دست به دست هم بدهند 
و همان گونه که استاندار البرز دستورات لازم را 
داده اند، برای تسریع در تکمیل این پروژه مهم 

و ملی اقدام شود.
وزیر راه و شهرسازی دولت اراده جدی برای به 
سرانجام رساندن این پروژه دارد، اضافه کرد: امید 
است با بهره برداری از این پروژه بار قابل توجهی 
از ترافیک سنگین آزادراه تهران-کرج را کاست و 

موجبات آرامش مردم را فراهم کنیم.
وی گفت: این پروژه اکنون بیش از 9۵ درصد 
پیشرفت دارد و با مشارکت بخش خصوصی در 

حال تکمیل است.
مانع  اعتباری  بلحاظ  اکنون  افزود:  اسلامی 
خاصی وجود ندارد بلکه حجم عملیات اجرایی 

سنگین است.

وی عنوان کرد: استاندار البرز هفته ای چند بار از 
روند تکمیل پروژه بازدید می کنند که امید است 
با این روند هر چه سریع تر شاهد بهره برداری 

مردم از این امکان مهم باشیم.
وزیر راه و شهرسازی گفت: با توجه به تردد 
شمارهای راهداری به طور طبیعی با تکمیل این 
پروژه 3۰ درصد از بار ترافیکی آزادراه تهران-

کرج کاسته می شود.
وی افزود: امروز از پروژه مترو هشتگرد بازدید شد 
که با آغاز بهره برداری از آن، مردم از این امکان 
عمومی استفاده می کنند و بار ترافیک کاهش 

پیدا می کند.

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: همت 
دولت برای عمل به وعده های داده شده در 
خصوص این پروژه متعالی است تا تردد مردم 
تهران-کرج  آزادراه  از  ترافیک  بار  و  تسهیل 

کاسته شود

کل  اداره  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
روابط عمومی و امور بین الملل استانداری البرز، 
شهبازی در بازدید از پروژه ادامه آزادراه شهید 
همت در البرز که با حضور وزیر راه و شهرسازی 
صورت گرفت، با اشاره به اینکه تکمیل این پروژه 
یک مطالبه مهم مردمی است، افزود: دولت نیز 

اراده ویژه ای برای تسریع در بهره برداری از این 
امکان مهم دارد.

حضور  طی  گذشته  هفته  داد:  ادامه  وی 
این  از  جمهور  رییس  محترم  اول  معاون 
پروژه بازدید شد و امروز نیز وزیر محترم راه 
و شهرسازی برای نظارت بر روند پیشرفت 
پروژه به صورت سرزده در این محل حاضر 

شدند.
شهبازی گفت: همت دولت برای عمل به وعده 
های داده شده در خصوص این پروژه متعالی 
است تا تردد مردم تسهیل و بار ترافیک از آزادراه 

تهران-کرج کاسته شود.

استاندار البرز:

همت دولت برای تسریع در تکمیل پروژه شهید همت متعالی  است

تیم جانبازان و معلولین شهرداری فردیس در 
مسابقات انتخابی تیم ملی نایب قهرمان شد.

تیم مچ اندازی جانبازان و معلولین شهرداری 
با  بار در رده کشوری  فردیس برای دومین 
کسب مقام نایب قهرمانی در مسابقات انتخابی 
تیم ملی به میزبانی شهرستان شاهرود خوش 

درخشید.
در این مسابقات مرتضی دشتی با کسب ۲ 
مدال طلا، بابک اوینی با کسب ۲مدال نقره 
و غلامرضا هادوی با یک مدال برنز افتخار 

آفرینی کردند.
داوود زرخواه سرپرست تیم شهرداری فردیس 
عملکرد  از  تقدیر  ضمن  مسابقات  این  در 
اندازی  مچ  تیم  گفت:  فردیسی  ورزشکاران 

سال  فردیس  شهرداری  معلولین  و  جانبازان 
گذشته در مسابقات کشوری به مقام قهرمانی 

دست یافت.

وی با اشاره به تلاش بی وقفه ورزشکاران تیم 
فردیس اظهار کرد: با وجود تمامی مشکلات 
موجود، با یاری خدا توانستیم در این مسابقات، 

مقام نایب قهرمانی را بدست آوریم.
زرخواه در ادامه ضمن تقدیر از حمایت های 
شهرداری  محترم  سرپرست  و  شهر  شورای 
افزود: با توجه به مقام های پیاپی قهرمانی و 
نایب قهرمانی تیم شهرداری فردیس امیدواریم 
ورزشی  مسئولین  بیشتر  هرچه  حمایت  با 
شهرستان و حتی استانی بتوانیم در مسابقات 
جهانی که در کشور رومانی برگزار می شود برای 

کشور افتخار آفرینی کنیم.
اندازی جانبازان  تیم مچ  پایان گفت:  وی در 
فردی  تلاش  به  اتکا  با  فردیس  معلولین  و 
ورزشکاران که در سخت ترین شرایط دست از 
تمرین نکشیدند و حمایت های سازمان فرهنگی 
شهرداری فردیس آماده شرکت در مسابقات 

سطح داخلی و خارجی است.

درخشش تیم مچ اندازی شهرداری فردیس 

با دست پس می زنه
و با پا پیش می کشه

اینکه دولتی با دولتی خصومت 
داشته باشه یا دولتی با ملتی یا 
ملتی با ملتی یا ملتی با دولتی، 
اینکه  اما  چیز غریبی نیست. 
و  دولتی  با  که  دولتی  رئیس 
ملتی مشکل داره بیاد و طرح 
دوستی بریزه و پیشنهاد مذاکره 
بعد از بهم زدن میز مذاکره بده 
خیلی بوداره. بد تر از اون اینکه هی بگه مذاکره بعد هی تحریم 
بزاره. هی بگه گفتمان بعد ادا در بیاره هی بگه منم بازی بعد 
بخواد کاپیتان وایسه. عزیزم، قشنگم، موطلایی جان، آقا ترامپ! 
شما اگرم بخوای مذاکره کنی اول باید بشینی روبروی همین 
آقا ظریف که تحریم کردی. یعنی چی که آدم بخواد با یکی 

همبازی بشه بعدم باهاش قهر باشه. والا

یادداشت

دکتر علی  ساجدی

وزیر راه و شهرسازی:

ادامه همت در البرز مانع اعتباری 
ندارد بلکه حجم کار سنگین است

سخنگوی قوه قضاییه خبر داد
دستیابی به بخش جدیدی از اموال 

متهمان پرونده سکه ثامن
سخنگوی قوه قضاییه گفت:  در هنگام ردیابی های جدید به 
بخش دیگری از اموال متهمان این پرونده دست پیدا کرده ایم. 
تلاش می کنیم این وجوه هم در اسرع وقت میان مالباختگان 

تقسیم شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مهر، غلامحسین اسماعیلی 
در گفت وگو با صدا و سیما گفت: پرونده سکه ثامن به لحاظ 
گستردگی و تعدد شکات با فرآیند رسیدگی طولانی مواجه 
شد اما  دستگاه قضا در این فرآیند چند اقدام مثبت انجام 
داد. شناسایی بخش قابل توجهی از اموال و دارایی های متهم 
نخستین قدم بود که البته مقداری از آن ها از همان ابتدا به 
صورت نقدی در حساب های بانکی بود و در مرحله بعدی 
پرداخت بخشی از طلب شکات انجام شد. در فرایند رسیدگی 
به پرونده بخش عمده ای از اموال متهمان مانند زمین و  ویلا 
شناسایی شد که کمک کرد بخشی از مطالبات مالباختگان 

توسط فروش آنها پرداخت شود.
وی در ادامه با اعلام خبر خوش به مالباختگان بیان کرد: در 
هنگام ردیابی های جدید به بخش دیگری از اموال متهمان این 
پرونده دست پیدا کرده ایم. تلاش می کنیم این وجوه هم در 
اسرع وقت میان مالباختگان تقسیم شود. البته اموال شناسایی 

شده کمتر از میزان مطالبات سرمایه گذاران است. 
وی اظهار کرد: روال پرونده های قضایی اینطور نیست که در 
مرحله دادسرا وجوهی بین مالباختگان تقسیم شود، اما در این 
پرونده به دلیل تعداد بالای مالباختگان و مطالبات آن ها وجوه 
نقدی بدست آمده را بین طلبکاران تقسیم کرده ایم و در حال 
حاضر هر کدام از مالباختگان  حدود 3۰ درصد از مطالبات خود 

را دریافت کرده اند
سخنگوی قوه قضاییه درباره اموال جدید توقیف شده گفت: 
اموال توقیف شده از متهمان که یک زن و شوهر جوان است 
و تا امروز حدود ۶۰ میلیارد تومان وجه بوده است. اموال غیر 
منقول متهم نیز در مرحله کارشناسی قرار دارد تا از طریق 

مزایده به فروش برسد.
وی گفت: به شکات پرونده اطمینان می دهیم این پرونده در 
زمره پرونده های ویژه است و چه در دادگاه های مفاسد اقتصادی 
رسیدگی شود و چه در سایر محاکم قضایی، به صورت کاملا 
ویژه رسیدگی خواهد شد و ذره ای از مطالبات مردم کوتاه 
نخواهیم آمد.از همه بخش های حاکمیتی، مجامع امور صنفی، 
اتاق اصناف و نهادهای مرتبط می خواهیم در اعطای مجوز و 
نظارت های قانونی در بخش های مختلف اهتمام داشته باشند؛ 
چرا که خیلی از اوقات به دلیل همین اعتمادها مردم مال و 
سرمایه خود را از دست می دهند، بنابر این نظارت ها باید جدی 
باشند. در این پرونده اهتمام اصلی ما رسیدگی به اتهامات 
متهمان اصلی بازداشت شده است و اگر در سایر بخش ها 
اقدامات آن ها وصف مجرمانه پیدا کند مدعی العموم پیگیری 
خواهد کرد، اما اگر وصف مجرمانه نباشد، نهادهای مرتبط باید 

به تخلف آن ها رسیدگی کنند.

خبر
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روزنامه ورزشی

خادم بخاطر کشتي رفت!
دبیر بخاطر کشتي چه مي کند؟

کشتي مدال آورترین ورزش 
کشور ما در جهان و المپیک 
است . وزنه برداري و تکواندو  
باآنکه مدال آورهستند هنوز 
به ۵۰درصدي کشتي نرسیده 

اند.
اهمیت  حایز  آنقدر  کشتي 
است که همواره مدیریت آن 
برعهده اهل فن بوده از حاج 
محمدرضا طالقاني گرفته تا برداران خادم . اکنون علیرضا دبیر 

قهرمان جهان و المپیک سکاندارش شده!
همه ي کساني که مدیریت فدراسیون را عهده دار بودند 
خدمات ارزنده کم نداشته اند اما اقا رسول کارهاي بزرگ 
زیاد کرد. شاید بخاطر او بود که کشتي از المپیک حذف 

نشد .
اما اقا رسول که در فدراسیون علیرغم همه محدودیت ها 
و البته منابع بزرگي کرد با یک درد بزرگ هم روبرو بود، با 
یک رنج و البته یک مساله لاینحل که ریشه در ایده لوژي 

نظام داشت.
او قصد حل مساله اصلي را داشت. مساله اي که مي 
دانست یک کشتي گیر براي رسیدن به فینال و کشتي 
آخر براي کسب طلا چه مشقاتي را تحمل میکند، چه 

سختي هایي و ..!
قهرماني وکسب مدال بسادگي بدست نمي آید . او در دوران 
کشتي گیري به کرات این مسیر را رفته بود انهم با افتخار! حالا 
چگونه باید تحمل مي کرد؛ یک کشتي گیر روز آخرکه مدال 
در چنگش قرار دارد ،روي تشک نرود و تیم ایران از قهرماني 

فاصله بگیرد!؟
خادم تاب نیاورد ،از همه ي توان خود براي حل این مساله 
تلاش کرد .اما دست آخر شکست خورد مثل روزي که مجبور 
شد بخاطر کشور به 1۲۰ کیلو برود و مقابل دیدگان ملت ایران 

درفینال مسابقات 199۸تهران ضربه شود!
خادم شکست را پذیرفت اما اجازه نداد کشتي ایران میدان را 
خالي کند. قهرمان جهان و المپیک بخاطر ایران یک وزن بالاتر 

کشتي گرفت.
رسول خادم در مقام ریاست فدراسیون  نیزخودش را فدا کرد 

مثل یک سرباز!
حالا باید دید دبیر که از هماني راهي ورود کرد که قبلا رسول 
و پیشتر هم امیر خادم ورود کرده بودند چند مرده حلاج است.
کشتي ما به ثمن حضور مدیران شایسته وبا قدرت مشکل 
ساختاري ، برنامه ریزي ،ساماندهي ویکپارچگي رامرتفع نموده 
و اساساچالش مدیریتي ندارد، مساله اصلي کشتي تنهامبارزه با 

حریف رژیم صهیونیستي است.
آقاي دبیر! شما که از شوراي شهر به همه چیز رسیدي لطفا 
این مساله را حل کن! مساله اي که اقا رسول علیرغم همه 
قابلیت ها وتوانمندي ها و محبوبیت داخلي و خارجي زورش 
نرسید ومثل مسابقات جهاني تهران عطاي تشکي را که 
خاکش را خورده بود براي همیشه به لقایش بخشید!چون 

به مصداق مادري که براي دو نیم نشدن فرزندش گذشت.
آیا  است.  مساله  این  شماحل  از  کشتي  !انتظار  دبیر  اقاي 

مي تواني؟ آیا قادري؟
فوتبال دارد مساله حضوربانوان در ورزشگاهها راحل مي کند.

یادداشت

مجید سعیدی - والیبال در دهه اخیر آنقدر 
خوب وموفق عمل کرده که نمي توان درباره آن 

سکوت کرد ،باید گفت .هرروز وهرساعت!
اما فوتبال که توش اور پول هست  وشهرت 
وهیاهوهست برخلاف والیبال درمسیر قهقرایي 

قرار گرفته است..!
فوتبال !براحتي سرمایه هایش را مي سوزاند. 
مثل آب خوردن دارایي هایش رانابود میکند وبا 
یک تلفن مرداني را به کار مي گمارد که فاقد 
دانش و مهارت لازم هستند. مدیریت آقاي تاج 
بر فوتبال هم نوبر است ،چون دراین حوزه دانش 

و قابلیت لازم را ندارد!
ساده مي گویم؛ موفقیت والیبال حاصل همگرایي 
است .نتیجه مشارکت، بیانگرهمدلي، نمادي از 
تلاش و وجود چرخه سازندگي واستفاده بهینه 
از منابع مالي وانساني براي دستیابي به هدف 

است.!
اما در فوتبال هدف گم شده!  راه رسیدن به 

هدف هم!
در فوتبال علي دایي -پرآوازه ترین چهره بین 
المللي- نباید مربیگري کند. امیر قلعه نوعي 
بعنوان پرافتخارترین مربي لیگ برتر که باید 
سرمربي تیم ملي باشد فرصت دوباره را از او 
سلب مي کنند. به محمدمایلي کهن چون حرف 
حق میزند و دلسوز است تیم نمي دهند.محمد 

دادکان هم چون کاربلداست اما کلامش مرز 
ندارد، نباید در چرخه مدیریت باشد. بمصداق 
گفته هاي صفدر حسیني در مجلس ودر وصف 
پدرش چون دنبال سهمش از انقلاب بوده وحاج 
علي اقاي پروین هم این اواخر دنبال سهمش 
ازفوتبال بوده ،بهتر است درحاشیه باشد و به 
فصل انتخابات رونمایي شود. امثال محمود خان 
خوردبین و کلاني وزادمهر و... چون سن شناسامه 
اي آنها بالاست و اکنون دور ،دور جوونهاست باید 
از کنار نظاره گر باشند. دکتر اسدي هم چون بله 
قربان گو نیست ،بهتر است به طبابتش بپردازد. 
دکتر قریب و جناب واعظ آشتیاني هم بدلیل 
مهندس  قرمز هستند.  مواضع سیاسي خط 
فایقي هم چون خیلي مي فهمد وکاربلدست 
فوتبال برایش کوچک است. راغفر هم چون 
اقتصادان است بهتر است به همان نظریه پردازي 
اقتصادي مشغول باشد. آقاي صفایي فراهاني هم 
چون از اهالي جنبش سبز بود ،صلاح نیست 
و  مرتضوي  محمد  علي  باشد.  چشم  جلوي 
عزیز محمدي هم که سرگرم اتحادیه هستند.
ابراهیم ربطي باکلي سابقه فوتبالي و قضاوت 
قضایي همان بهتر که در دفتر وکالتش روزگار 
فدراسیون.هادي  قضایي  بگذراندتادرکمیته 
آهنگران،تقي سلیماني،عمادي،یحیوي و.. فعلا 
با جام یونس شکوري دلخوش باشند و خداداد 

خوبي  سرکرمي  که  هم  بزیک  و  جباري  و 
درتلویزیون دارند.

برادران پیرواني و قنبرپور وبیاني وفنوني زاده هم 
که انگار مشمول تاریخ مصرف هستند!

کمیته  براي  گزینه  بهترین  که  اماني  دکتر 
بایددر  میشودگویاهمچنان  آموزش محسوب 
دانشگاههابه تدریس مشغول  باشد.فرشاد پیوس 
،چنگیز و..هم که درگیر مدرسه فوتبال هستند 
وعلي کریمي ،خاکپورو سعداوي ودههانفردیگر..!

 جالب است ،فوتبال این همه دارایي و سرمایه  
در اختیار دارد انگاه مجیدي با یک تماس تلفني 
و بدون سابقه مربیگري روي نیمکت استقلال 

مي نشنید و سپس سرمربي تیم ملي امید مي 
شود وحًسین عبدي هم که سابقه مربیگري و 
دستیاري در تیم هاي لیگ برتري داماش و 
پرسپولیس رادارد، بدون حتي یکروز کار با تیم 
هاي پایه )!(میشود سرمربي تیم ملي نوجوانان 

که حاصلش باخت به افغانستان است!؟
اتفاقات  وکج  این  اگر در پس همه  براستي 
اندیشي ها )!(سناریوي قهقرایي فوتبال نیست 

،پس چیست؟
چرا والیبال همگرایي و موفقیت دارد و در عوض 

فوتبال شکست و سیر قهقرایي؟
ماجرا چیست؟

مجید  سعیدی

در روزیکه والیبال ایران درحضور برزیل و 
ایتالیا و روسیه قهرمان جوانان جهان شد، 
تیم ملي نوجوانان فوتبال کشورمان درمقابل 

افغانستان تن به شکست داد!؟
درباره این اتفاق چه قضاوتي باید داشت؟ 
عقلایي  و  درست  مدیریت  درمورد  قبلا 
فدراسیون والیبال و وجود تفکر سیستمي 
درباره  ام،  گفته  سخن  فدراسیون  دراین 

فدراسیون فوتبال چه باید گفت؟
تکلیف تاج روشن است! مردي که باحمایت 
اتحادیه مدیران باشگاهها به فدراسیون راه 
یافت )!( و اکنون به آنها پشت کرده! بجاي 

آنکه ریشه هاي فوتبال را درست کند دنبال 
رونمایي آنست!

گیریم، دوربین در استادیوم ها نصب شد و 
بلیت فروشي هم درست شد و شرکت هایي 
که باید )!؟( به این چرخه ورود پیدا کردند! 
آیا فوتبال ایران قهرمان جام ملت ها خواهد 
شد؟ مثل والیبال قهرمان جهان پیشکش! 
آیا بین هشت تیم جام جهاني خواهد رفت؟

دوباره دقت کنید!
فوتبال ما به افغانستان باخته!؟

این فاجعه را چگونه باید هضم کرد؟
حضور  سال  هشت  طي  هست،  خاطرتان 
غربزده  که  ایران  فوتبال  در  روش   کي 
ها)!( سر از پا نمي شناختند و تاج هم غلام 
حلقه به گوش وي بود! من و امثال حاجي 
مایلي کهن و دکتر اسدي بعنوان افرادي که 
واقعیت ها را مي دیدیم! چقدر داد سخن 
فدراسیون!  عملکرد  از  گلایه  با  و  دادیم 
نابود  را  ایران  فوتبال  روش  کي  گفتیم 

خواهد کرد!؟

حالا دیدید! دیدید به افغانستان هم باختیم؟
 چقدر گفتیم او دارد ما را فریب مي دهد؟ 
چقدر گفتیم گول اسمش را نخورید؟ چقدر 
گفتیم از خود بیخود نشوید؟ چقدر گقتیم 
اسیر جوسازي هاي عادل کي روشي پور 
)که بالاخره دستگاههاي نظارتي و امنیتي و 

اصل نود دستش را روکردند( نشوید؟
هرچه بیشتر گفتیم! تصور شد ما مخالف 
مربي خارجي هستیم، در حالیکه ماپیچش 

مو را مي دیدیم و چشم بسته ها مو را..؟
و  او  و  نیست  کارامد  تاج   ! گفتیم  هرچه 
جسم  دو  در  روح  یک  مصداق  کفاشیان 

هستند، کسي بخرجش نرفت!
حالا به افغانستان باختیم! آیا بخرج کسي 

مي رود؟
یادگار  توصیه  به  مجیدي  فرهاد  وقتي 
مي  امید  ملي  تیم  سرمربي  یادگاران 
اخیرا  و  گفتم  باره  این  در  قبلا  که  شود 
متن  در  استقلال  باشگاه  معاون مستعفي 
برداري  پرده  مسایل  این  از  استعفایش 

کرده)!( آینده تیم امیدهم مشخص است ، 
آرزوي المپیک ۴۰ ساله مي شود!

درباره تاج و شکست مقابل افغانستان چه 
باید گفت؟ آیا دوربین و شماره صندلي و 

بلیت فروشي مهم است؟
قبول دارم آنها هم مهم است اما باخت به 
افغانستان چطور؟ فوتبال ما به افغانستان 

هم باخت.

محمد حیرانی

هنوز زمان آغاز لیگ برتر مشخص نشده 
است و تکلیف تیمها و برنامه مسابقات 

معلوم نیست. 
این در حالی است که فصل گذشته )لیگ 

هیجدهم( از روز ۴ مرداد 139۷ با مصاف 
پدیده و پرسپولیس آغاز شده بود. 

اما هنوز نه تنها قرعه کشی بازیها انجام 
نشده، بلکه زمان احتمالی برگزاری رقابتها 

نیز در پرده ابهام است. 
خود  نفرات  فهرست  تیم ها  از  بسیاری 
آماده سازی  اردوی  کرده اند،  تکمیل  را 
را پشت سر گذاشته اند و دوران پرفشار 
هنوز  ولی  کرده اند  سپری  را  بدنسازی 

مجوز حرفه ای برای بسیاری از باشگاه ها 
و ورزشگاه ها صادر نشده است.

گفته می شود دلیل تعویق رقابتهای لیگ 
بی نتیجه ماندن رایزنی فدراسیون فوتبال 
با نهادهای تصمیم گیرنده برای حضور 

خانمها در ورزشگاه هاست. 
بر  فوتبال  المللی  بین  فدراسیون  فشار 
ایران برای ورود آزادانه زنان به استادیوم 
با نامه ی اینفانتینو رئیس فیفا به رئیس 

نظر  به  اما  شد.  آشکار  ایران  جمهوری 
می رسد تا کنون هیچ یک از راهکارهای 
ارائه شده برای خانوادگی شدن ورزشگاه ها 
تائیدیه ی مسوولان را دریافت نکرده است. 
متعدد  به جلسات  توجه  بی  تیم ها  اما 
فوتبال  فدراسیون  رئیس  تاج  مهدی 
مشغول  همچنان  مختلف  نهادهای  با 
سرمربیان  نگرانی  هستند.  تمرین 
باشگاهی از  این تعویق بی پایان بازیها 
افت بدنی بازیکنان است. یعنی اگر بازیها 
دو هفته دیگر هم عقب بیفتد، بازیکنان 
از شرایط آمادگی دور می شوند و کوران 

نگه  آماده  را  آنها  که  نیست  مسابقات 
که  هزینه هایی  تمام  یعنی  این  دارد. 
کرده  خود  خارجی  اردوی  برای  تیمها 

اند، سوخت می شود! 
در این میان باید نگاهی هم به تماشاگران 
انداخت. همه در تب و تاب نقل و انتقالات 
سوخته اند و بیم وضعیت تیم جدیدشان 
را دارند و منتظرند ببینند چهره جدید 
باشگاهشان در فصل نو چگونه خواهد بود. 
هواداران فوتبال چشم انتظار شروع رقابتها 
هستند تا دوباره با این تنها سرگرمی امروز 

جوانهای ایرانی سرگرم شوند. 

شبکه های اجتماعی که تا چند روز پیش 
حواشی پیوستن و جداشدن بازیکن ها را 
به اشتراک میگذاشتند، حالا مملو از گمانه 
زنی ها در مورد ترکیب نهایی تیمهاست. 
این یعنی هواداران در تصورات خود به 
آغاز لیگ نزدیک شده اند و با سرمربیان 
برای تعیین ترکیب و آرایش تیم همذات 

پنداری می کنند. 
امید می رود با سعه صدر و البته آینده 
نگری تصمیم گیرندگان، هر چه سریع تر  
سوت آغاز لیگ برتر در ورزشگاه شنیده 

می شود.

همگرایي در والیبال ،قهقرایي درفوتبال..!؟

والیبال ایران قهرمان جهان مي شود، فوتبال به افغانستان مي بازد!

»تاج »به دوربین و صندلي مي اندیشد!؟

هواداران فوتبال چشم انتظار لیگ 

احسان بیگلری
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سخنگوی قوه قضائیه از صدور حکم سید هادی 
رضوی در پرونده بانک سرمایه خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مشرق، 
غلامحسین اسماعیلی در ادامه ششمین نشست 
خبری خود اظهار کرد: بنای ما بر این است که در 
دوره تحول اهتمام بیشتری نسبت به پرونده های 
اقتصادی داشته باشیم و  در همین راستا رییس 
تخصصی  رسیدگی  دستورالعمل  قوه قضائیه 
دعاوی و جرایم را ابلاغ کرده است. در تهران 
به عنوان پایتخت ما به رسیدگی تخصصی در 
شعب بسنده نکردیم و ان شاالله بزودی مجتمع 
تخصصی رسیدگی به جرایم اقتصادی مرکب از 
دادسرای ویژه رسیدگی به حرایم اقتصادی و 
دادرای جرایم پولی و بانکی و دادگاه های ویژه 
رسیدگی به جرایم اخلالگران اقتصادی محموعا 
در قالب یک مجموعه اقتصادی به زودی در 
همین ساختمان مجتمع قضایی امام خمینی 

افتتاح می شود.
وی افزود: هم در انتخاب قضات و در پرونده ها با 
حساسیت عمل می کنیم و ان شالله رسیدگی ها 

سرعت بخشیده می شود.
همچنین  کرد:  اضافه  قوه قضائیه  سخنگوی 
نفر   ۵۸ خبری،  نشست  دو  فاصل  حد  در 
یا  یافتند  محکومیت  ویژه،  دادگاه های  در 
محکومیت های سابق الصدور آنها به قطعیت و 
مرحله اجرا رسیده است.  شهروز ریخته گران 
اخلال  جهت  به  شرکت  مدیره  هیات  عضو 
فیروز  حبس،  سال  به ۷  اقتصادی  نظام  در 
ریخته گران به جرم مشارکت در اخلال عمده به 
1۵ سال حبس، بهروز ریخته گران متهم اصلی 
پرونده به جرم اخلال عمده در نظام اقتصادی و 
پولی و بانکی کشور به 1۵ سال حبس محکوم 
شده است که البته دو محکومیت دو سال و سه 
سال هم دارد. ریخته گران همچنین هشت هزار 
و ۵9۶ میلیارد و ۸۵۲ میلیون و ۵۲۴ هزار و 
۶۶۰ ریال جزای نقدی و رد مال صادر شده 
است. فراز ریخته گران به ۷ سال حبس و متهم 
دیگر محمدرضا توسلی معاون منطقه آزاد به 
جرم معاونت در اخلال و دریافت رشوه به 1۰ 
انفصال و 3۰۰ میلیون  سال حبس، 3 سال 
جزای نقدی و 1۲ هزار دلار آمریکا محکومیت 

یافته است. سالار بایرامی بازنشسته بانک سپه 
به 1۰ سال حبس به اتهام معاونت در اخلال 
در نظام اقتصادی محکوم شده است. در پرونده 
ریخته گران مجموعا ۴1 متهم وجود داشت که 
برای دو نفر تبرئه و بالغ بر 3۰ نفر محکوم شدند 
و برای چند نفر نیز پرونده همچنان باز است و 

این جدا از پرونده بانک سرمایه است.

وی ادامه داد: همچنین ۲۲ نفر در یک پرونده 
بانک سرمایه  پرونده  قاچاق محکوم شدند و 
نیز که یک بخش آن ۲9 متهم دارد تا الان 
19 جلسه برگزار شده است. رای دادگاه برای 
هادی رضوی نیز صادر شده و در حال تایپ 
است و با تایپ و ثبت دادنامه محکومیت وی 

اعلام می شود.

هشتمین جلسه رسیدگی به اتهامات هادی رضوی و دیگر متهمان بانک سرمایه؛

حکم هادی رضوی صادر شد جدیدترین آمار فروش فیلم های سینمایی 
در حال نمایش؛

»قصر شیرین« در صدر
فروش روزانه

 تا ظهر روز گذشته فیلم سینمایی »قصر شیرین« در میان 
فیلم های تازه اکران شده، بیشترین فروش را داشته است.

به گزارش »دنیای هوادار«، این هفته در صدر آمار فروش 
»متری شش و نیم« قرار دارد که با پایان رسمی اکرانش 
در مرز و یا در حسرت ۲۸ میلیارد تومان متوقف مانده است. 
»تگزاس۲« همچنان و بعد از 1۰۷ روز اکران فروش خوبی دارد 

و به نزدیکی  ۲3 میلیارد تومان رسیده است.
در میان فیلم های تازه اکران هم »قصر شیرین« رضا میرکریمی 
با فروش 9۲۰ میلیون تومانی صدرنشین است. »تپلی و من« 

هم 3۰۰ میلیون فروش را رد کرده است.
در ادامه، آمار فروش همه فیلم های در حال اکران را بخوانید؛

)همه ارقام به تومان است(
متری شش و نیم: ۲۷ میلیارد و 9۲۰ میلیون )13۵روز(

تگزاس )2(: ۲۲ میلیارد و 9۰۰ میلیون )1۰۷ روز(
شبی که ماه کامل شد: 1۶میلیارد و ۲۰۰میلیون )۵۸ روز(

سرخپوست: 1۲میلیارد و۷۰۰ میلیون )۵۸ روز(
ما همه با هم هستیم: 1۰میلیارد و 3۴۰ میلیون )۵۸ روز(

سامورایی در برلین: ۶ میلیارد و 13۰ میلیون )۸۶روز(
زهرمار: ۴ میلیارد و ۸۰۰ میلیون )۴۴روز(

ایکس لارج: ۴میلیارد و ۶۰ میلیون )3۷ روز(
نیوکاسل: 1میلیارد و ۵۰ میلیون )1۶روز(

قصرشیرین: 9۲۰ میلیون )9 روز(
سرکوب: ۴۰۵ میلیون )9روز(

تپلی و من: 3۲۰ میلیون )9روز(
قسم: ۸۰ میلیون )۲روز(

در اولین تجربه همکاری مشترک؛
پیمان معادی مقابل دوربین 

مهدویان می رود

 پیمان معادی به فیلم سینمایی »درخت گردو« به کارگردانی 
محمدحسین مهدویان پیوست.

به گزارش سینماپرس، محمدحسین مهدویان کارگردان جوان 
سینمای ایران که سابقه ساخت فیلم های موفق »ایستاده در 
غبار«، »ماجرای نیمروز« و »لاتاری« را دارد، قرار است با پیمان 

معادی در فیلم جدیدش همکاری کند.
»درخت گردو« به کارگردانی محمدحسین مهدویان که پروانه 
ساخت آن ماه گذشته صادر شد قرار است به تهیه کنندگی 

سید مصطفی احمدی تولید شود.
سید مصطفی احمدی تهیه کننده »درخت گردو« نیز پیش 
از این تهیه کنندگی برنامه »دورهمی« را برعهده داشت و این 
روزها سریال »هیولا« به تهیه کنندگی او و کارگردانی مهران 

مدیری در حال پخش از شبکه نمایش خانگی است.

به کارگردانی سعید ملکان؛
امیر جدیدی اولین بازیگر

»روز صفر« شد
 امیر جدیدی به فیلم سینمایی »روز صفر« پیوست.

چندی پیش شورای پروانه ساخت با تولید فیلمنامه »روز صفر« 
به کارگردانی سعید ملکان موافقت کرد.

این فیلم به زودی جلوی دوربین می رود و امیر جدیدی اولین 
بازیگری است که به این پروژه پیوسته است.

جدیدی پیش از این با ملکان در مقام تهیه کننده در »تنگه 
ابوقریب« همکاری داشته است.

فیلمنامه »روز صفر« را سعید ملکان و بهرام توکلی به صورت 
مشترک به نگارش درآوردند.

اعداد شهری

فیلمنامه  نگارش  قرارداد  دستمزد  پایه  نرخ 
کانون  مرکزی  شورای  توسط   9۸ سال  در 

فیلمنامه نویسان سینمای ایران اعلام شد.

مرکزی  شورای  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
در  ایران  سینمای  فیلمنامه نویسان  کانون 
جهت صیانت کاری و دفاع از حقوق صنفی 
همکاران در تازه ترین جلسه  خود پس از بحث 
و بررسی های کارشناسی به اتفاق آرا، نرخ پایه 
در  را  فیلمنامه  نگارش  قراردادهای  دستمزد 

سال 139۸ مصوب کرد.
نرخ پایه  پیشنهادی کانون برای انواع نگارش 

فیلمنامه های داستانی به شرح زیر اعلام شد:
الف- برای نگارش فیلمنامه  سینمایی مبلغ 

۸۰ میلیون تومان به عنوان رقم پایه پیشنهاد 
باشد.  باید  قرارداد  کف  رقم،  این  می شود. 
رقم  این  برابر  چند  تا  قرارداد  مبلغ  افزایش 
غیرمنطقی نیست. بدیهی است که مناسبات 
و ملاحظه های حرفه ای مانند سابقه و تجربه 
زمان  فیلمنامه،  )گونه(  ژانر  فیلمنامه نویس، 

حضور  پژوهش،  و  تحقیق  برای  موردنیاز 
سفارش دهنده بین المللی و... همه علت هایی 
هستند که می توانند به افزایش نرخ پایه کمک 

کنند.
سریال های  فیلمنامه  نگارش  برای  ب- 
برای هر  تلویزیونی مبلغ 1۵ میلیون تومان 

قسمت به عنوان رقم پایه اعلام می شود. مبلغ 
اعلام شده، حداقل دریافتی برای هر قسمت 
جداگانه  باید  پژوهش  هزینه های  و  است 

پرداخت شود.
ج- برای فیلمنامه  سریال های رسانه خانگی 
قسمت  هر  برای  تومان  میلیون   3۰ مبلغ 
پیشنهاد  قرارداد  پایه   رقم  حداقل  عنوان  به 

می شود.
این نرخ ها تا پایان سال 139۸ اعتبار دارند. 
شورای مرکزی کانون فیلمنامه نویسان  از همه 
اعضای صنف تقاضا می کند که در جهت حفظ 
حقوق خود و همکاران شان با رقمی کمتر از 
این ارقام، قرارداد نگارش فیلمنامه ای را امضا 

نکنند.

کارگردان »زنبور کارگر« با اعلام اینکه یک ماه 
از فیلمبرداری این فیلم سینمایی باقی مانده 
که  کرد  توصیف  را سخت  پروژه  این  است، 

باکیفیت بالا ساخته می شود.
از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
سینماپرس، افشین صادقی کارگردان و تهیه 
کننده »زنبور کارگر« درباره آخرین روند تولید 
این فیلم سینمایی به صبا عنوان کرد: حدود 
۲ ماه از فیلمبرداری سپری شده و یک ماه 
دیگر باقی مانده است که تا پایان شهریور ماه 

به پایان می رسد.
وی ادامه داد: پروژه بسیار سنگینی را در دست 
تولید داریم و سختی زیادی برای فیلمبرداری 
متحمل شده ایم. در هر روز به دلیل حساسیت 
بالای ما در کار، ۴۰ یا ۵۰ ثانیه فیلمبرداری 
نهایی انجام می شود و به همین دلیل مدت 

زمان تولید فیلم ما طولانی شده است. وسواس 
زیادی در فیلمبرداری، دکوپاژ و بازی گرفتن 
از بازیگران و ... از جانب من و سعید نعمت 
اللهنویسنده کار وجود دارد و تمام تلاشمان 
و  سی  در  کیفیت  با  فیلمی  که  است  این 

هشتمین جشنواره فیلم فجر ارایه کنیم.
اینکه در حال حاضر در  به  اشاره  با  صادقی 
فیلمبرداری  حال  در  تهران  ولیعصر  منطقه 
از  یکی   مثال  طور  به  کرد:  عنوان  هستند، 
از  سکانسی  گرفتن  ما  کار  های  سختی 
صحنه برفی در سال های گذشته برای تیتراژ 
فیلم است که در این فصل گرما باید آن را 
فیلمبرداری کنیم که انرژی زیادی از ما گرفته 

است.
وی با اشاره به اینکه بازی حمید فرخ نژاد در 
است،  رسیده  پایان  به  کارگر«  »زنبور  فیلم 

به طور همزمان  در حال حاضر  کرد:  اضافه 
تدوین فیلم توسط  خشایار موحدیان در حال 
پایان  به  هم  آرا  علیرضا  بازی  و  است  انجام 
رسیده و به زودی بازی سعید آقاخانی هم به 

پایان می رسد.
ماه  کارگردان  »مقلد شیطان« گفت: چهار 
مراحل ویژوآل افکت ما به طول می انجامد و 
یکی از مشکلات در این بخش، ورود تاور کرین 
به استودیو است که ارتفاع ۷۰ متری دارد. تا 
حدودی از این ارتفاع را می توانیم به استودیو 

وارد کنیم و بقیه آن باید ماکت سازی شود.
صادقی در پایان عنوان کرد: از تمام عوامل فیلم 
به دلیل سختی هایی که برای تولید این پروژه 

متحمل می شوند، تشکر می کنم.
حمید فرخ نژاد، شبنم مقدمی، سعید آقاخانی، 
پگاه آهنگرانی، حسین مهری، علیرضا آرا، مارال 

فرجاد، ستایش موسوی و ... گروه بازیگران این 
درام اجتماعی را تشکیل می دهند.

در خلاصه قصه این فیلم آمده است: بیوک که 
سال ها پیش زنش را به دلیل اهمال پزشکی 
از دست داده، در نزاعی کشته می شود. حالا 
این  است. در  قاتل  او درصدد قصاص  دختر 

میان تنها شاهد، دوست دختر قاتل است ...
از سعید نعمت الله، نویسنده این کار، به تازگی 
مجموعه »برادر جان« در شبکه سه روی آنتن 
بود و »زنبور کارگر« بعد از »حوالی اتوبان« و 
»طاووس های بی پر«، سومین فیلم سینمایی 
او در مقام سناریست به شمار می رود. افشین 
و  »داشتن  سینمایی  فیلم  دو  نیز  صادقی 
نداشتن« و »مقلد شیطان« و بیش از 3۰ فیلم 
تلویزیونی را در جایگاه کارگردان در کارنامه 

خود دارد.

از سوی شورای مرکزی کانون فیلمنامه نویسان؛

نرخ پایه دستمزد قرارداد نگارش فیلمنامه در سال ۹۸ اعلام شد

افشین صادقی مطرح کرد:

اتمام فیلمبرداری »زنبور کارگر« یک ماه دیگر
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سرمربی سابق تیم ملی و سایپا با پیشنهادات 
باشگاه های خارجی مواجه شده و علاقه مند به 

رفتن از فوتبال ایران است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از »ورزش 
سه«، علی دایی بعد از جدایی پرُ سر و صدایی 
که از سایپا داشت و با مصاحبه های تند علیه 
مدیریت جدید این باشگاه به کارش با نارنجی 
پوشان پایان داد، سه ماه دور از رسانه ها بود و 
تنها شایعاتی مبنی بر سرمربیگری او در تیم 
ملی، پرسپولیس، تراکتور، فولاد و ... مطرح 

می شد.
وجود  با  سایپا  گذشته  فصل  سرمربی 
بر  مبنی  زیادی  اخبار  و  پیشنهادات 
حضورش در این تیم ها، با هیچ تیمی پای 
شروع  در  و  ننشست  نهایی  مذاکره  میز 
لیگ برتر روی نیمکت هیچ تیمی حاضر 

نخواهد بود.
علی دایی بعد از سکوت سه ماهه، چهار روز 
قبل گفت وگویی اختصاصی با »آنتن« انجام 
داد و در آن راجع به مسائل مهمی صحبت 
کرد که مصاحبه مهم او در رسانه های داخلی 
طی  و  داشت  گسترده ای  بازتاب  خارجی  و 
زیادی  واکنش های  و  اخبار  اخیر  روزهای 

جهان  فوتبال  گل  آقای  اظهارات  پیرامون 
مطرح شده است.

به  را  از حرف های خود  مهمی  بخش  دایی 
مسائل غیر فنی و البته مداخله افراد سیاسی 
در جدایی اش از تیم ملی، پرسپولیس و سایپا 
اختصاص داد که این موارد عنوان شده از سوی 
او، بازتاب بیشتری نسبت به دیگر صحبت ها در 
فضای مجازی و رسانه ها پیدا کرد و تحلیل های 

زیادی نیز راجع به آن مطرح شد.
یکی دیگر از مهم ترین مسائلی که علی دایی 
در گفت وگو با »آنتن« به آن پرداخت، بحث 
فوتبال  تیم  یک  در  سرمربیگری اش  شایعه 
آفریقایی بود که سرمربی سابق تیم ملی و 
سایپا آن را رد کرد، اما تاکید داشت علاقه مند 
به هدایت یک تیم غیر ایرانی و فعالیت در 

خارج از کشور است.
آقای گل فوتبال جهان در مصاحبه با ما عنوان 
کرد بخاطر عدم آرامش در باشگاه های ایران، او 
تنها ۲۰ الی 3۰ درصد می تواند به مسائل فنی 
در تیم های خود بپردازد و دغدغه اش مسائل 
غیر فنی مثل عدم پرداخت قراردادها و مداخله 
افراد در امور تیم است؛ به همین دلیل دایی 
علاقه مند است تا کارش را در بیرون از ایران 
دنبال کند و تجربه سرمربیگری را در فضای 

جدیدی به دست بیاورد.
علی دایی می گوید آرامش در فوتبالِ بیرون از 
ایران بیشتر وجود دارد و در حال حاضر نیز دو، 
سه پیشنهاد خارجی دارد که طی دو، سه ماه 
آینده روند نهایی آنها انجام خواهد شد تا در 
صورت توافق، در فضای جدیدی هدایت تیمی 

را عهده دار شود و از ایران برود.
پیشنهادات خارجی و علاقه ای که علی دایی 
به سرمربیگری در بیرون از ایران نشان داده، 
موجب شده تحلیل و گمانه زنی های زیادی 
درباره تیم آینده او به وجود بیاید، اما بخاطر 

ایران  فوتبال  شهریار  دقیق  تشریح  عدم 
یا کشورهای  تیم  از  با »آنتن«  در مصاحبه 
این  در  دقیقی  اطلاعات  هیچ  خواهان اش، 
زمینه وجود ندارد و در نهایت باید منتظر ماند 

و دید چه آینده ای در انتظار او است.
در این بین می توان متصور بود که باشگاه های 
علی  بازی  دوران  مثل  فارس  خلیج  حوزه 
سرشناس ترین  به عنوان  او  حضور  به  دایی، 
فوتبالیست ایرانی و آقای گل فوتبال جهان، 
نیمکت  سپردن  برای  بیشتری  علاقه  ابراز 

تیمشان داشته باشند.

پیشنهادات خارجی روی میز شهریار؛

علی دایی شاید از ایران برود!

درباره  اظهارنظر  جالب ترین  تاکنون  شاید 
تعویق احتمالی لیگ نوزدهم از آن گلر تراکتور 
باشد. مظاهری می گوید با تعویق لیگ فقط 

مدتی قهرمانی تراکتور به عقب خواهد افتاد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از »ورزش 
سه«، رشید مظاهری را می توان از بهترین 
ایران  فوتبال  حاضر  حال  های  بان  دروازه 
دانست. او که چهار فصل قبل با درخشش 
دروازه  از  یکی  عنوان  به  ها  ذوبی  در جمع 
بان های مورد اعتماد کی روش در تیم ملی 
حضور داشت، پس از خروج او حالا نام خود 
را در لیست سرمربی بلژیکی تیم ملی نیز می 
بیند. از مظاهری درباره شرایط جدید وی؛ تیم 
ملی، بازوبند کاپیتانی تیم ملی، تیم تراکتور، 
مصطفی دنیزلی و همه آنچه که در تبریز به او 

گذشته است سوال پرسیدیم.

همیشه سعی می کنم حرفه ای باشد
بسیار  شرایط  حاضر  حال  در  خداراشکر 
و  تبریز  در  حضور  با  بهرحال  دارم.  خوبی 
روبروی  را  تراکتور، یک چالش جدید  تیم 
خودم می بینم و همین موضوع باعث شد 
ام در پی  برای زندگی  را  تفکر جدیدی  تا 
بگیرم. با اینکه من همیشه سعی می کنم 
یک ورزشکار حرفه ای باشم و در تمرینات 
همه  به  حواسم   ... و  خوراک  و  خواب  و 
رفتارهایم باشد از زمانی که به تبریز آمدم 
سعی کردم اگر یک درصد اشتباه می کردم 
از بین ببرم. همه  همان یک درصد را هم 
چالش ها باعث می شود بهترین انتخاب را 

کنم که همین انتخابم بود.

شاید خیلی ذوق زده شدم که
به تراکتور آمدم

نمی دانم، شاید خیلی از این که به تراکتور 
آمده ام ذوق زده ام اما باور کنید اگر حتی یک 
روز هم اینجا باشید آنقدر که می بینید همه 
به دنبال موفقیت این تیم هستند، می روید 
نگاهی به برنامه هایتان می اندازید و یک بار 
دیگر همه چیز را چک می کنید. الان شرایط 
من به همین ترتیب است. من از تیمی آمدم 
که هوادار زیادی نداشت اما این جا وفور هوادار 
است و به همین دلیل باید حواس بیشتری 
 ... و  ها  بازی  سازی،  آماده  تمرینات،  روی 
بگذارم. آنجا من نظرات زیادی از هواداران نمی 
گرفتم چرا که تعدادشان آنقدری نبود اما الان 
هر حرکتی از در کوچه و خیابان مورد بررسی 
قرار می گیرند و وقتی دیده می شوید به شما 

منتقل می شود.

 مشتاق شروع لیگ در یادگار هستم
شرایط تمرینی، نگاه ویژه هواداران و خیلی 
اتفاقات دیگر در تبریز باعث می شود تا الان در 
اوج آمادگی، شدیدا مشتاق آغاز بازی های لیگ 
هستم. اردوهای خوبی پشت سر گذاشتیم و 
آمادگی همه بازیکنان بالاست و طبیعتا من 
به  اعتمادم  درصد  بازیکنان  همه  مانند  هم 
نفسم بسیار بالاست و در حال لحظه شماری 
هستم تا بتوانم بازی در ورزشگاه یادگار امام و 

برابر پرشورها را استارت بزنم.

لیگ به تعویق بیفتد قهرمانی ما را به 
تعویق می اندازد

شنیده ام ممکن است آغاز لیگ نوزدهم به 

اتفاق  این  اگه  کنم  می  فکر  بیفتد.  تعویق 
بیفتد فقط قهرمانی تراکتوری ها را به عقب 
می اندازد! اگر لیگ مانند همیشه آغاز شود 
در اردیبهشت سال آینده به پایان می رسد اما 
وقتی با تعویق آغاز شود ما باید یک ماه دیرتر 
جام قهرمانی لیگ برتر را بالای سر ببریم و 

جشن قهرمانی به پا کنیم.

اینجا تبریز است، همه به دنبال قهرمانی 
هستند

اینکه من از قهرمانی حرف می زنم شاید خیلی 
ها بگویند فقط دارم کری می خوانم اما از همه 
آنها می خواهم یک بار به تبریز بیایند و شرایط 
منحصر به فرد اینجا را ببینند. اینجا از مدیر، 
بازیکن، مربی تا مغازه دار و فروشنده و کارمند 
و بازاری و ... با امید قهرمانی روزشان را سر 
می کنند. دنیزلی آمده تا با حضورش در ایران 
یک افتخار به کارنامه اش اضافه کند. بازیکنان 
و تیم هم در انتظار آغاز بازی ها هستند تا 
بتوانند اولین قهرمانی تراکتور را رقم بزنند. 
قهرمانی  دنبال  به  همه  تبریز،  یعنی  اینجا، 
هستند. اینجا عزم همه برای قهرمانی جزم 

است. از تدارکات تا مدیریت.

به عشق دنیزلی بارها جلوی من خم و 
راست شدند!

امسال شانس این را داریم تا با یک مربی بزرگ 
و کارنامه دار به نام مصطفی دنیزلی کار کنیم. 
شما باید زیر نظر او تمرین کنید تا بفهمید 
من چه بگویم. دنیزلی از نظر مدیریتی بسیار 
بسیار قوی است و امکان ندارد با دیسیپلین او 
حاشیه ای در تیم به وجود بیاید. او همانطور 
که می خواهد تیم را جلو ببرد و در نهایت 
به هدفش می رسد و برای من بسیار جالب 
است محبوبیت بسیار بسیار بالای او نه تنها 
در تبریز بلکه در ترکیه هم باید ببینید برای 
او چه می کنند. یک خاطره جالب بگویم که 
در اردوی اخیر، سه ساعت در اختیار خودمان 
کمی  زمان  چون  بکنیم.  خریدی  تا  بودیم 
داشتیم پیراهن تراکتور بر تن من بود و باور 
کنید هرکسی من را در مغازه های مختلف 
می دید  و پی به تراکتوری بودن من می برد 
فورا به من احترام می گذاشت. آنقدر در همان 
چند ساعت جلوی من  خم و راست شدند که 
نگو! آنها به عشق دنیزلی بازیکنان تیمش را 
هم قبول داشتند و تاجایی که ممکن بود به او 

احترام می گذاشتند.

در تیم دنیزلی شاید من هم گل بزنم

مظاهری: تعویق لیگ فقط قهرمانی 
ما را عقب می اندازد!

کدام ستاره ها بیرون می نشینند؟
ترکیب اصلی کالدرون؛

کلاف سردرگم!
باتوجه به تعدد بازیکن در تیم پرسپولیس، انتخاب ترکیب اصلی 

این تیم کار سختی برای کادرفنی است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از »ورزش سه«، سرخپوشان 
پایتخت روز گذشته موفق شدند نفت مسجد سلیمان را 
کالدرون  شاگردان  که  است  حالی  در  این  دهند.  شکست 
چهارشنبه نیز از سد یک تیم لیگ برتری دیگر یعنی پیکان 
گذشته بودند. پیش از آن نیز دو بازی در چارچوب جام شهدا 

برابر نیروی زمینی و سایپا برگزار شده بود.
نکته جالب این است که در این ۴ بازی ترکیب پرسپولیس دائم 
تغییر داشته و کالدرون از 3۰ بازیکنش به تناوب استفاده کرده 
است. پرسپولیس در فصل نقل و انتقالا اگرچه لیست خروجی 
پرتعدادی داشته اما با جذب سه بازیکن بزرگسال و چند مهره 
جوان، به خوبی تقویت شده و حالا کالدرون تیم یکدستی را 

در اختیار دارد.
با بررسی فهرست سرخ ها می توان به این نتیجه رسید که آن 
ها در هر پست حداقل دو بازیکن خوب را در اختیار دارند و در 
بعضی مناطق از زمین مثل میانه میدان، عناصر پرتعدادی را در 

لیست خود می بینند.
در ۴ بازی دوستانه اخیر کالدرون این ترکیب ها را استفاده 

کرده است:
نفت مسجد سلیمان: علیرضا بیرانوند، سید جلال حسینی، 
احسان حسینی، محمد انصاری، آدام همتی، سعید حسین پور، 
کمال کامیابی نیا، امید عالیشاه، محسن ربیع خواه، محمد امین 

اسدی و امیر روستایی.
پیکان: بوژیدار رادوشوویچ، شجاع خلیل زاده، محمد حسین 
کنعانی زادگان، محمد نادری، مهدی شیری، احمد نورالهی، 
مهدی ترابی، وحید امیری، فرشاد احمدزاده، علی علیپور و 

محمد امین اسدی.
نیروی زمینی: بوژیدار رادوشوویچ، شجاع خلیل زاده، محمد 
حسین کنعانی زادگان، محمد نادری، مهدی شیری، احمد 
نورالهی، فرشاد احمدزاده، مهدی ترابی، امید عالیشاه، وحید 

امیری و علی علیپور.
سایپا: علیرضا بیرانوند، احسان حسینی، آدام همتی، محسن 
ربیع خواه، محمد انصاری، محمد حسینی، مهدی شریفی، امید 
عالیشاه، سعید حسین پور، سعید کریمی و محمد امین  اسدی.

تصورها بر این است که باتوجه به محرومیت علیرضا بیرانوند 
در بازی اول لیگ و مصدومیت حسینی و کامیابی نیا، کالدرون 
آن ها را در ترکیب تیم ذخیره استفاده می کند. با این حال 
در صورت بهبود کامل مصدومیت کمال و سیدجلال و رهایی 
علی بیرو از محرومیت، این سه بازیکن، عنصر اصلی سرخ ها 

خواهند بود.
در دیگر پست ها شاید بتوان گفت که جایگاه شجاع خلیل 
نادری، احمد نوراللهی، مهدی  زاده، مهدی شیری، محمد 
ترابی، وحید امیری و علی علیپور ثابت به نظر می رسد و دیگر 

بازیکنان برای ۴ پست دیگر باید رقابت کنند.
نکته جالب درخشش مهره هایی چون روستایی، عالیشاه و 
احمدزاده در بازی های دوستانه است که شانسشان را برای 

انجام بازی بیشتر می کند.
همچنین باید به خرید مهاجم خارجی نیز توجه کرد. مایگا 
ستاره ای است که سابقه گلزنی به چلسی، PSG و... را دارد 
و طبیعتا برای نیمکت نشینی به تهران نیامده است. بنابراین 
حضور مهاجم خارجی می تواند رقابت جذابی را در خط حمله 

به وجود بیاورد و از نظر انگیزشی نیز برای علیپور مفید باشد.
همچنین سیستم ۴33 شرایطی را به وجود آورده تا مهاجمان 

پرسپولیس فرصت بهتری برای انجام بازی داشته باشند.

خبر



شهرداری فردیس در نظر دارد پروژه ی ذیل را از طریق تجدید مناقصه عمومی به پیمانکاران و متقاضیان واجد شرایط به شرح ذیل واگذار نماید.

1 - سپرده شرکت در مناقصه به یکی از روشهای ذیل در وجه شهرداری فردیس ارائه گردد.
الف( ضمانت نامه بانکی معادل مبلغ به مدت 9۰ روز اعتبار داشته و قابل تمدید باشد.

ب( واریز فیش نقدی به مبلغ فوق به حساب 1۰۰۸۲3۰۰۴139 بانک شهر شعبه فردیس
۲- برندگان نفر اول و دوم و سوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.

3- شهرداری فردیس در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است.
۴- به غیر از سپرده شرکت در مناقصه کلیه اسناد و مدارک مربوطه به پیمانکاران در نزد مناقصه گزار باقی می ماند.

۵ - سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه مندرج است و در هر شرایط مدارک مندرج در اسناد مناقصه ملاک تعیین برنده و عقد قرارداد خواهد بود.
۶ - مبلغ ۲/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت هزینه خرید اسناد مناقصه به حساب شماره ۴۰۰۸19۶۸۸۶۴۵ نزد بانک شهر شعبه فردیس به نام شهرداری فردیس توسط متقاضی واریز و رسید آن را ارائه نمایند.

۷- برای خرید اسناد مناقصه به امور قراردادهای شهرداری فردیس واقع در جاده ملارد روبروی پارک منظریه شهرداری فردیس طبقه اول مراجعه نمایند.
 old pmn.mporg.ir ۸ - لازم به ذکر است هنگام خرید اسناد داشتن حداقل دو تا سه قرارداد مربوط به حمل زباله با شهرداری های سراسر کشور به انضمام مفاصا تامین اجتماعی قرارداد و ارائه تأییدیه صلاحیت پیمانکاری از اداره تعاون ، کار و امور اجتماعی و اعتبار در سایت

و یا Sajar. Mporg.ir، معرفی نامه ممهور به مهر و امضای مدیر عامل، روزنامه تاسیس و آخرین آگهی تغییرات اعضای شرکت، کارت مودیان مالیاتی و مالیات بر ارزش افزوده الزامی و تصویر کارت کد اقتصادی می باشد.
9- داشتن تجهیزات و ماشین آلات و نیروی انسانی و غیره برای شرکت در مناقصه و جهت اجرای پروژه الزامی است.

تبصره 1: شرکت کننده در مناقصه بایستی طبق اسناد مالکیت رسمی ،  مالک ۵۰ درصد خودروها یا ناوگان معرفی شده باشد. 
تبصره ۲: حمل زباله باید بصورت شبانه روزی با تعداد ماشین آلات کافی )حداقل ۵ دستگاه کشنده و ۶ دستگاه سمی تریلر( انجام گردد.

1۰- مدت انجام کار پروژه فوق به مدت دو سال  شمسی خواهد بود که قرارداد انجام کار به صورت یک ساله تنظیم و در صورت تصمیم و موافقت شهردار و تصویب و تامین اعتبار شورا هرساله تمدید خواهد شد.
11- شرکت کنندگان در مناقصه می بایست کلیه فرم ها و اطلاعات مورد درخواست شهرداری را تکمیل و به همراه سایر اسناد مناقصه با امضاء همه اوراق در پاکت مربوطه قرار دهند. 

1۲- پیشنهادات مناقصه گران می بایست در پاکت های مجزا )الف ـ ب ـ ج ( لاک و ممهور به مهر شرکت شده و پس از الصاق هولوگرام بر روی پاکت تا پایان وقت اداری ساعت 1۴:3۰ روز چهارشنبه مورخ  9۸/۰۵/3۰ به آدرس: فردیس جاده ملارد روبروی پارک منظریه 
شهرداری فردیس طبقه همکف دبیرخانه شهرداری فردیس تحویل داده شود. لازم به ذکر است فقط پاکت متقاضیانی که اسناد مناقصه را خریداری نمودند توسط دبیرخانه تحویل خواهد شد. متقاضیان می توانند در مدت زمان فروش اسناد مناقصه برای پاسخگویی به 

سوالات با شماره تلفن 3۶۶۵۸11۰ داخلی ۲۰۴ تماس حاصل نمایند.
13- ضمناً جلسه کمیسیون عالی معاملات در روز چهارشنبه مورخ9۸/۰۵/3۰ ساعت1۵:۰۰ در دفتر شهردار محترم برگزار خواهد شد.

1۴- هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.
1۵-     شرکت کنندگان درمناقصه، علاوه بر رعایت ظرفیت مجازکار، فقط می توانند در ۲ مناقصه مشابه بطورهمزمان برنده شوند، ترتیب بازگشائی پاکات از رقم برآورد بالابه پائین می باشد.

1۶- پیمانکارانی که  درحال حاضر با قرارداد جاری و معتبر در شهرداری فردیس مشغول بکارمی باشند ضمن رعایت بند 1۴ فقط می توانند درکارهای غیرمشابه با قراردادهای جاری برنده شوند.
1۷- گواهی صلاحیت ایمنی پیمانکار صادره از اداره کار تعاون و رفاه اجتماعی برای شرکت در مناقصه الزامی می باشد. 

آگهی تجدید مناقصه عمومی - نوبت اول

محمود  شعبانی
مدیرحقوقی ، امور پیمان ها و املاک شهرداری فردیس

مبلغ سپرده شرکت در مناقصهبرآورد مبلغ ریالی پروژهشرح عملیاتردیف
درصد نقد و تهاترمحل اجراگواهینامه لازمبه ریال

حمل زباله تا مرکز دفن و حفظ و نگهداری و 1
داشتن گواهینامه صلاحیت از 22/200/000/0001/110/000/000راهبری ایستگاه انتقال پسماند

اداره کار و تعاون
جاده ملارد ، ضلع شمالی دیوار مرغ مادر ، سکوی 

1۰۰ % نقدزباله )مرکز بارگیری و انتقال پسماند(

به  که  بزرگداشتی  مراسم  در  کیمیایی  مسعود 
مناسبت زادروزش در موزه سینما برگزار شد با 
انتقاد از وضعیت سینمای کشور گفت: من فراز 
و نشیب های این سال هایی که گذشت را راحت 
نگذراندم. کار فیلمسازی که صدایی داشته باشد 
و برای گفتن ابایی نداشته باشد، سخت است. از 
مردم این خاک و سرزمینم تشکر می کنم که من را 
پذیرفتند برای اینکه تلاش خودم را بکنم و حرفم را 
بزنم. مسئولان باید فکری بکنند برای فیلم هایی که 
میلیارد میلیارد می فروشد، اما مهرجویی چند سال 
است بی کار است، از تقوایی باید به زور خبر گرفت 

و من هم به سختی فیلم می سازم و کار می کنم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سینماپرس 
مسعود کیمیایی با اشاره کنایه وار به سرمایه های 

هنگفتی که طی سال های اخیر وارد سینما شده 
اظهار داشت: با پول کم می شود فیلم جدی یک 
میلیاردی ساخت. کمی به فکر سینمای جدی 

باشید و در سینمااستعداد پیدا کنند.
وی ادامه داد: من امیدوارم این اعتراض ها در حد 
حرف باقی نماند و در میان این حجم ز فیلم  
های میلیاردی یکی دو فیلم جدی هم ساخته 
شود.  خواهش می کنم این حرف من را جدی 
بگیرید. مهرجویی چند طرح فوق العاده دارد اما 
سرمایه می خواهد و نیست. چرا بخشی از این 
مهرجویی  امثال  برای  میلیاردی  سرمایه های 

صرف نمی شود؟
سینما  کارگردان  کیمیایی  مسعود  بزرگداشت 
با حضور  سینما  موزه  در  زادروزش  مناسبت  به 
هنرمندان، اهالی رسانه و مشتاقان سینمای این 

فیلمساز مولف برگزار شد.
جواد طوسی در ابتدای این مراسم اظهار داشت: 
یک نکته را باید یادآوری کنم که در شرایط فعلی 
خودمان باید بهانه ها را برای حوزه فرهنگ به وجود 
آوریم. آقای کیمیایی یکی از نقاط رفیع و تاریخ ساز 

سینمای کشور است.  
و  رفت  تریبون  پشت  جیرانی  فریدون  سپس 
های  حرف  دوشنبه  روز  مهرجویی  آقای  گفت: 
تاریخ سازی زدند اما من در رابطه با آن حرف ها 
بحثی دارم؛ ایشان راجع به جمع چپ روشنفکری 
صحبت کردند. ایشان از دل محفل روشنفکری 
همینطور،  هم  کیارستمی  آقای  آمدند؛  بیرون 
آقای تقوایی از محافل ادبی بیرون آمدند و زنده 
یاد حاتمی از قاجار اما کیمیایی از خیابان بیرون 
می آید. پدری مصدقی و مادری باسواد دارد او آدم 

محل و گذر و سینما است.
با  او  آید.  می  بیرون  رفاقت  دل  از  او  افزود:  وی 
قریبیان و احمدی و منفردزاده در خیابان دوست 
می شود.  سینمای آن تاریخ مهم است. سینمای 
فیلمفارسی سینمای راست گرا است. او ضدقهرمان 
را وارد سینما کرد و این نکته تاریخی مهمی است. 
در فیلم های حاتمی و مهرجویی و تقوایی قهرمان 

معترض وجود ندارد.
جیرانی در خاتمه اظهاراتش تأکید کرد: کیمیایی 
»گوزن ها« را زمانی ساخت که ساواک در آن زمان 
خانه گردی می کرد تا چریک ها را دستگیر کند.  
کیمیایی هرچه جلو آمد فیلم هایش مهمتر شد. 
مار«، »اعتراض« همگی  »سفر سنگ«، »دندان 

اهمیت تاریخی دارند.

چرا تقوایی و مهرجویی باید بیکار باشند و من به سختی کار کنم؟

انتقاد مسعود کیمیایی نسبت به
وضعیت اسفبار سینمای کشور
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